
 
 

 

 

Referat 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.40 

3 I • Indeklima 

Status 

BS, alle 

 

19.40 -19.50 

4 I, D • Principper (bilag fra sidste møde) 

Der er udarbejdet forslag til reviderede principper, der er blevet 

behandlet af den nedsatte arbejdsgruppe. 

Det vil være hensigtsmæssigt at tale om retningslinjer for SBs 

tilsyn med skemalægningen 

 

Brian, alle 

 

19.50-20.25 

5 I, D, B • Ordensregler 

Også skolens ordensregler bør revideres. Det foreslås, at der 

nedsættes et udvalg, der til næste SB-møde kigger på de 

nuværende ordensregler og opdaterer dem, hvor det findes 

nødvendigt. 

 

BS, alle 20.25-20.35 

6 I, D, B • Kommende skoleår 

o Ansættelser, ansættelsesudvalg 

o  

BS, alle 

 

20.35-20.45 

7 I • Eventuelt Alle 20.45-21.00 

 

Referat 

 

0.  

Godkendt. 

 

1. 

Spørgeskemaundersøgelse om indeklimaet er ikke gennemført endnu. 

 

2. 

Elevrådet: 

Ikke til stede. BS fortæller, at de har gennemgået antimobbestrategien. 

Pædagogisk Råd/skolemøder: 

Næste skoleår og prøverne fylder pt. 

Lærerne kigger på elevernes trivselsundersøgelse. Det er punkt på næste SB-møde. 

Personaleundersøgelsen er gennemført og har bedre resultater end sidst.  

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

4 - 2017 

Dato 

2. maj 2017 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Brian Hyldig 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Brian Hyldig. Lone Varming. Michael Thomsen.  Thomas Naur Olsbro. Torben Hocke.  Pernille Kjellberg.  

Bo Søndergård. 

Fraværende:  Bo Christiansen, Carsten Petersen. Pia Kjellgaard. Elevråd. Næste møde (tid/sted) 

7. juni 2017 



 

Der tales en del om skolens resultater. 

MED: 

Der skal arbejdes med social kapital i MED. 3 medarbejdere udarbejder oplæg, som MED kan arbejde 

med. 

Skolens læreres sygefraværsstatistik er pænt under det kommunale skolegennemsnit.  

Formanden: 

Formandsmøde afholdt med inklusion og integration på dagsordenen. Derudover er ressourcefordelingen 

og BYOD diskuteret. 

Antimobbestrategien sendes ud, så den (forhåbentlig) kan vedtages på næste møde.  

Ledelsen: 

9. kl. går til skriftlige prøver i denne uge.  

Dagens prøve var elektronisk - og blev gennemført uden de store problemer.  

Bo fortalte om ministerens projekt med øgning af fagligheden. Her var vi først på listen over de 120 

dårligste skoler (i forhold til dansk/matematik) - og efterfølgende blev vi taget af igen, da det var en fejl. 

Det må gerne spredes i lokalmiljøet, at det var en fejl.  

Det var ærgerligt, da vi allerede har taget hul på arbejdet alligevel.  

All Stars afholdt i grundskolen med 0.a som vindere. 

 

3. 

SEAS-NVE er i gang med målinger på skolen.  

Bo har spurgt til listen med fejl hos Rune hos Team Ejendom. Bo spørger også til 5-års-gennemgangen.  

Torben fortæller, at her er for varmt og solen generer.  

Pt. er der ved at blive afprøvet mørklægningsgardiner i et lokale.  

 

4. 

De første principtilrettelser er diskuteret. Udvalget arbejder videre. 

Ligeledes har vi diskuteret BYOD og udvekslet ideer om ansøgninger til fonde og lign. til elever, der kan 

komme i klemme økonomisk med BYOD. 

På næste møde skal diskuteres retningslinjer for SBs tilsyn med skemalægningen.  

 

5. 

Ordensreglerne skal kigges igennem og evt. revideres. SB nedsætter et arbejdende udvalg. 

BS, Brian og Thomas melder sig.  

 

6. 

Der er lavet udkast til fagfordelingen. Vi har opslag ude på to lærere. Samtaler i uge 21. 

Ansættelsesudvalg nedsat. 

Der skal formodentlig også ansættes to ekstra lærere for kommunale midler.  

 

7. 

Der bestilles en bid brød til næste møde d. 7. juni. Michael melder afbud.  


